
 
R

eferat skolebestyrelsesm
øde på G

røndalsvæ
ngets Skole 

25.05. 2020 kl. 17.30 – 19.30 
- 

Sted: Bygning1, personalerum
m

et 
- 

D
eltagere: Lene, T

hom
as, K

itty, G
F, FK

, K
G

, A
H

N
, K

A
LA

, Sebastian, A
rdiana, Johnny 

A
fbud:  D

an, Stine, M
alik,  A

hm
ed, R

ikke 

Em
ne (ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette? 
Proces 
hvordan?) 

Tid 
Beslutning – hvem

 gør hvad? 

Form
alia  

  

Følge op på og godkende 
referat 
 

    

5 m
in. 

Der er intet referat fra seneste m
øde i april, da det var et 

”Corona-ram
m

esat” orienteringsm
øde. 

   
Form

anden har ordet 
O

rientering fra form
anden 

 
10 m

in. 
Det har væ

ret et m
eget anderledes SB-forår grundet Corona-

nedlukning.  
Kitty vil gerne rose skolen for dens håndtering af skolen ift. 
Corona-nedlukning og senere genåbning. 
SB har et hæ

ngeparti ift. SB-banneret, som
 skulle gøres om

.  
Kitty arrangerer m

ed ny fotograf til ny fotografering af SB-
m

edlem
m

erne på m
ødet d. 16. juni. 

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen er ligeledes planlagt til d. 16. 
juni. 

N
yt fra elevråd 

  

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
im

plem
enteret. 

 

Elevrådsrepræ
sentanter

ne orienterer om
 em

ner 
behandlet i elevrådet 
 

15 m
in. 

 Der har grundet Corona-restriktioner ikke væ
ret afholdt 

elevrådsm
øde. 

Begge elevrådsrepræ
sentanter udtrykker at det er dejligt at 

væ
re tilbage i skole – godt at ses m

ed klassekam
m

erater og godt 
at få undervisning i direkte kontakt m

ed læ
reren. 

Det er dog også frustrerende at m
an er nødt til at følge så 

m
ange regler og vaske hæ

nder hele tiden – og det er hårdt, at 
m

an ikke m
å have kontakt til kam

m
eraterne i parallelklassen. 



Spurgt ind til nødundervisningen fortæ
ller Ardiana at det har 

svæ
rt at deltage i fjern-undervisning derhjem

m
e på væ

relset. 
Der har væ

ret m
eget stressende m

ed at skulle ind på forskellige 
platform

e; digitale læ
ringsplatform

e, M
icrosoft Team

s, 
M

eebook, Aula etc. I læ
ngden har det væ

ret rigtig vanskeligt at 
fastholde m

otivationen. 
Sebastian tilføjer, at han ved, at m

ange har tekniske 
vanskeligheder i forhold til deltagelse i Team

s-undervisningen. 
Skolen har heldigvis givet m

ulighed for at udskolingseleverne har 
kunnet låne deres skole-pc m

ed hjem
, hvis de ikke har haft 

velfungerende pc-m
ulighed derhjem

m
e. 

  
Som

m
erafslutning 

 
N

edsæ
tte udvalg – input til 

udvalg 
 

10 m
in. 

 Kitty bestiller m
ad til som

m
erfrokosten. Der er enighed om

, at 
det bare bliver forret og hovedret – og altså ingen dessert.  
Kitty spørger Dan om

 han vil købe drikkevarer igen. 
 Suppleringsvalg kl. 17.00. 
Fotografering kl. 17.30. 
M

ad kl. 18.00. 
 

O
pdatering nødskole 

 
Kristoffer orienterer 

15 m
in. 

 BU
U

 har besluttet at frittens åbningstilbud (pt til kl. 16.00) skal 
udvides fra næ

ste uge. Det er planlæ
gningsm

øde i løbet af ugen. 
Klubberne skal også åbne op for deres tilbud på egne lokationer. 
Dette er sæ

rligt relevant for de nye m
ulige klub-børn på 3. 

årgang. Vi afventer inform
ationer fra Klub Borup. 

 Coronanedlukningen har haft negativ effekt ift brug af 
skolegården uden for lukketid. Der foregår desvæ

rre en del 
uhensigtsm

æ
ssige sociale aktiviteter og om

råderne efterlades 
m

ed m
asser af skrald, tom

m
e sprutflasker, joint-skodder, opkast 

o. lign. Teknisk servicem
edarbejderne bruger en store m

æ
ngde 



tid hver m
orgen på at rydde op, så skolen frem

står fin og ren, 
når eleverne ankom

m
er. 

Der har væ
ret sæ

rligt store udfordringer m
ed unge m

ennesker 
der forcerer den låste dør til tagterrassen. Ledelsen har besluttet 
at investere i yderligere gitter ved trappeopgangen. 
  

N
yt fra Lokaludvalget 

O
rientering 

Dan 
10 m

in. 
Skr. beretning fra Dan: 
 BEVAR FU

GLEREDEN
 

Ejeren af bygningen m
ed væ

rtshuset Fuglereden fik m
ange 

protester og opm
æ

rksom
hed. 

N
etop fordi bygning er så gam

m
el og et fin sym

bol for bydelens 
historie. 
(U

m
iddelbart er der nu politisk flertal for at bevare bygningen) 

 HØ
RIN

G O
M

 Æ
N

DRIN
G I SKO

LEDISTRIKTERN
E 

Forvaltningen har sendt et forslag i høring om
kring 

skoledistrikterne. Grøndalsvæ
nge Skole er ikke m

ed i forslag. 
U

tterslev Skole fik forslag om
 at få deres grundlag æ

ndret, så 
børn i stedet sendes til Bellahøj Skolen. Vi er enig m

ed 
skolebestyrelsen om

kring for usikre skoleveje for de m
indste. 

Lundehus Skole fik forslag om
 at få børn fra N

ørrebro. 
Skolebestyrelsen m

ente at det vil blive for langt m
ed bekym

ring 
om

 folkeskolen blev valgt helt fra. 
  

Høstfest 
U

darbejde ny plan for 
planlæ

gning af Høstfest 
 

15 m
in. 

 Arbejdet m
ed planlæ

gningen af kom
m

ende høstfest (d. 24.9.) er 
gået lidt i stå grundet Corona-nedlukningen, m

en der blev lavet 
en indledende brainstorm

 på kontaktforæ
ldrem

ødet i februar, 
hvor der frem

kom
 gode, spæ

ndende ideer til 
videreudvikling/genoplivning af høstfest-konceptet. 



Det næ
ste planlæ

gningsm
øde (m

ed kontaktforæ
ldre) var 

egentligt planlagt til i m
orgen, m

en er ikke m
ulig at afholde 

grundet Corona-situation. 
I stedet besluttes det, at kerneudvalget bestående af SB-
m

edlem
m

erne Lene, Dan og Christine sæ
tter sig sam

m
en og 

laver en brugbar udgave ud fra de ideer, der frem
kom

 på 
kontaktforæ

ldrem
ødet. U

dvalget har frie hæ
nder til at tage 

beslutninger og uddelegere opgaver til kontaktforæ
ldre og 

klasser.  
U

dvalget inviterer udskolingslæ
rer, Thom

as Poulsen, som
 er 

skolens tovholder for høstfesten m
ed til m

ødet. Dato fastsæ
ttes 

senere. 
  

Skoleåret 2020/21 
- 

Fagfordeling 
- 

Ansæ
ttelser 

- 
Skoleudvikling 

O
rientering - evt. input til plan 

fra SB 
 

15 m
in. 

 Kristoffer orienterer om
 skolens fagfordelingsproces, som

 trods 
Corona-retningslinjerne er foregået uden større problem

er. Der 
er to ledige stillinger i udskolingen og en enkelt i indskolingen. 
Der har væ

ret overvæ
ldende fin søgning – sæ

rligt på 
udskolingsstillingerne. 
Alle tre stillinger forventes besat m

ed udgangen af denne uge. 
 Skoleudvikling: 
Det kom

m
ende skoleår arbejdes der m

ed udvikling af 
årgangsteam

, co-teaching, elevtrivsel og de fysiske 
læ

ringsm
iljøer. 

 
N

yt fra…
. 

  

- 
Foræ

ldrene 
- 

Personalet 
- 

Ledelsen 
- 

KKFO
én 

 

   

15 m
in. 

Foræ
ldrene: 

Lene har som
 kontaktforæ

ldre haft en situation m
ed en foræ

lder 
der henvendte sig m

ed frustrationer. SB vender den generelle 
udfordring, der ligger i at væ

re kontaktforæ
ldre, som

 m
odtager 

henvendelser fra frustrerede foræ
ldre. Det kan væ

re vanskeligt 
at handle konkret. 
Thom

as spørger ind til om
 det er rigtigt at udskolingseleverne 

ikke m
å have snack m

ed i løbet af deres skoledag. Kristoffer 



 
 

svarer, at det har væ
ret m

eget bevidst at udskolingens skoledag 
ikke ligger hen over en frokostpause. Der har dog ikke væ

ret en 
konkret udm

elding om
kring forbud m

od at m
edbringe snack. 

 Personalet 
Gode positive udm

eldinger i forhold til trivselsniveauet på både 
det faglige såvel som

 det sociale om
råde under 

nødundervisningen på skolen. Der er ingen tvivl om
, at de sm

å 
hold og ekstra voksen ressourcer gør en positiv forskel.   
 KKFO

en 
Der er stadig ikke kom

m
et udm

elding fra centralt hold ift. 
feriedæ

kning på KKFO
erne. Det planlagte feriefæ

llesskab m
ed 

andre skolers KKFO
er er således stadig den eksisterende plan. 

Der er stadig nødåbning fra kl. 7.00 i idræ
tssalen. Der er stadig 

kun m
ax 12-13 børn i tilbuddet. Hvis antallet stiger vil der blive 

sat yderligere personale på. 
    

Eventuelt og næ
ste 

m
øde. 

N
æ

ste m
øde 16.06.2019 

 
 

10 m
in. 

  

Kitty foreslår, at SB får besøg af en ”budget-udfolder”, som
 på 

letforståelig vis kan gennem
gå budgetom

rådernes 
sam

m
ensæ

tning og sam
m

enhæ
nge. Hvordan sikrer m

an som
 

skolebestyrelse at der ikke kom
m

er underskud på skolens 
regnskab? De øvrige m

edlem
m

er udtrykker at de ikke 
nødvendigvis har sam

m
e behov, m

en Kitty m
å m

eget gerne 
undersøge, hvem

 der ville kunne varetage opgaven – og invitere 
vedkom

m
ende. 

 Suppleringsvalg kl. 17.00. 
Fotografering kl. 17.30. 
M

ad kl. 18.00. 
 


